

SpLitt

Styrelsemöte 2019-12-03 16:15- Protokoll

3 December/ KL. 16:15 / HC203

Ordförande: Erica Jonasson
Vice Ordförande: Ida Lynne
Kassör: Olivia Darstedt

Ledamot: Erik Månsson
Ledamot: Line Larsson
Ledamot: Joel Randeblad
Ledamot: Maria Palm

Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av mötesfunktionär:
sekreterare: Erik Månsson
justerare: Line Larsson

F3 Fastställa föredragslista

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Föregående protokoll gicks igenom (se protokoll 19/11-19).

I2 Nytt från HumSek

1. Fundera på om HumSek skall stå för fika (till HC102 antar jag) eller om vi i föreningen står för det.
2. Anna och Ellen uppskattar om vi inte skickar meddelanden efter klockan 18.00.
3. Fortsätta att dela Humanistens dag.
4. HumSek sittning i vår, fundera på om någon vill hjälpa Agnes att planera detta.

5. Förberedelse för examen, fundera på om någon vill hjälpa till, skriv till Ellen.
6. Ali och studentombuden har pratat om funktionshinder, kolla med SpLitt om någon har haft problem med att undervisningen inte är anpassad.
7. Från årskiftet 2020 kommer vardagsrummet att börja ta ut hyra på föreläsningar (detta drabbar inte föreningarna eller studerande).
8. Ett nytt program för språkvetare är på gång.
9. Be Erica svara på Alis meddelande.
10. HumSek till HumFak: Lika villkor, Bemötande och Psykisk ohälsa. Dessa frågor har HumSek fört till HumFak som punkter som behövs jobba på.
11. Punkt 58/59 måste omformuleras. Punkt 60 är ok. Förslaget har nekats.
12. Torsdag mellan 10 - 13, marknadsföra Humanistens dag med Anna i Lindell. Jag får nominera till hjälp.
13. Anna och Ellen har börjat planera för utskottet (arbetsmiljö, läs i protokollet). De är klara med ett första utkast på det (Ellen har en bild på hur detta kommer att fungera). USTRA. SAMOn kommer att behöva gå på alla programs programråd. Den SAMOn kommer att vara ansvarig för att sammanställa kursutvärderingar och märka det som är viktigt; SAMOn har alltså ansvar för att sammanställa sitt eget material. Detta låter som mycket jobb men är egentligen inte det; dock ett viktigt jobb som styrker SAMO-rollen. HumSek kommer att ha som krav att SAMO väljs in i Maj från föreningen. Det kommer att finnas överlämningsdokument som hjälper till vid denna process. Detta behövs diskuteras på mötet. Det kommer också bli ett SAMO-möte, informera om detta, samt att alla SAMOsar ska gå på programråden.

I3 Nytt från SAMO

Den 10/12 är det en utbildning om machokultur. Joel tänkte att han skulle gå ut till klasserna den här veckan, men tyvärr hade alla tentor att skriva, så det blev inte av. Joel tänker prata ihop sig med Erica om schemat. Om han inte får ihop några bra tider innan jul så kommer han skriva ihop något skriftligt som vi kan lägga ut på hemsidan.

Ingen ny information om språkvetarprogrammet.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info

I4 Overaller

Det verkar som att det blir rosa p.g.a. att det finns många andra gröna overaller samt blåa.

Diskussion

D1 Adventskalendern

Första avsnittet är ute och tolv personer har röstat på en fortsättning. Inlägget har nått 56 personer och har ett antal delningar; det ser alltså ganska bra ut.

D2 Skrivartävling

Tyvärr har amanuenserna dragit sig ur skivrarworkshopen. Ett alternativ är att ha pepparkaksdekoration istället eller att senarelägga den till efter jul. Det kan vara bra att ha den efter jul så att inte folk väntar så länge som möjligt.

Ett annat alternativ är att hoppa på julfesten med HumSamPro.

Ett annat alternativ är att ha en fest för bara SpLitt. Isåfall skulle den vara den 13/12. Erica erbjuder sig att hoppa in i det här tillsammans med Line och Erik.

En poster har designats och ska snart tryckas.

D3 Ny hemsida

Den hemsida vi har är fruktansvärt svår att jobba i. Den är ohanterbar. Erik har lagt fram en motion om att ändra den och samtidigt börjat skissa på en ny, hur känner vi inför det? Det känns bra. Men vi ska provköra gratisversionen innan (om) vi väljer att köpa en betald version.

D4 Overaller

Ida är emot färgen rosa, hon tänker inte köpa en rosa overall; Joel är emot Ida. Ida tycker att vi ska synas och därför behöver vi en stark färg; tyvärr är alla starka färger tagna...

Entusiasmen till rosa verkar vara lite sådär. Erica ska därför kontakta Overallens-vänner för fler färgförslag. Förslagsvis någonting rött eller blått. Återkommer till detta nästa möte.

Beslut

B1 Ny hemsida

Styrelsen beslutar om att godkänna en ny hemsida (gratisversionen). Samt ta upp en möjlig betalversion på årsmötet.

B2 Overaller

Styrelsen bordlägger beslutet.

B3 Julfest

Styrelsen beslutar om att ordna en julfest för SpLitt.

Övrig fråga:

Joel funderar på om vi ska ha sekreterare till varje möte: ja det ska vi ha. Antingen ett schema eller att vi bestämmer efter föregående möte.

Ida har inte skrivit på protokollet från föregående möte: detta ska hon göra och Erica kommer att ta med sig protokollet till skolan.

Erica har en fråga om event inför nästa termin, antingen en back to school, en sittning osv: en avslutningssittning för SpLitt vore kul att ordna.

F4 Möte avslutas

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: